
Presidium provedlo kontrolu úkolů z minulého usnesení představenstva a konstatovalo: 

•vyjednávání rámcové smlouvy s O2 je s ohledem na zájem členů rizikové z důvodu 
naplnění potřebného obratu, lepší volbou je nabídka členské firmy IBA, která již 
takovou smlouvu od listopadu 2007 eviduje a je možné tuto smlouvu zájemcům z 
řad členů ASBS ČR nabídnout., jednatel IBA p. Soukup souhlasí a vydá případný 
souhlas k připojení se k rámcové smlouvě. 
  

•Publikace Komerční bezpečnost byly zakoupeny pro všechny platící členy a bylo 
potřebné zakoupení 10 publikací navíc :z důvodu prezentace ASBS ČR při 
jednáních na MV ČR, MF ČR, UTB, Policejní presidium a dále při vyjednáváních s 
poslanci a senátory k případné změně živnostenského zákona. 
  

•Kontrola financí byla odložena - nemoc p. P. Petříka - bude provedena do sněmu 
jako podklad pro schválení plánu činnosti 2008 a rozpočtu 2008. Stav účtu 
198.000,- Kč. 

Presidium schvaluje společné výdaje do USBS za rok 2007: 

•20% nákladů na společného tajemníka ( R. Zapletal ) - 72.000 Kč 

•COESS- Brusel – jednání - 15.000 Kč  

•příspěvek do COESS ( 1000 Euro-1/2) - 13.283 Kč 

•příspěvek na TGM + oslavy Jan Žižka - 25.000 Kč 

        Celkem 125.283 Kč 

 
Na zasedáních presidia USBS se účastnili p.Kameník, Kříž a Nováček. Byl zvolen nový 
president USBS p. Michal Kuník a vicepresident USBS p. Kameník. USBS vydala pro rok 
2008 minimální mzdový náklad ve výši : 100,65 Kčpro služby v nepřetržitém provozu, 
doporučená minimální nabídková cena 107,- Kč.Na USBS byla vyvolána aktivita 
vycházející z výsledků jednání u ministra vnitra. Případná změna živnostenského zákona 
byla připravena (Kameník, Zapletal , Kuník + zástupce MVČR), však nebyla projednána v 
jeho novele s tím, že bude společně předložena s balíčkem změn zákona o policii. 

Presidium bylo upozorněno na nutnost transformace ASBS ČR o.s. do regulí zákona o 
shromažďování obč. sdružení z čehož vyplývá práce na přípravě voleb do orgánů ASBS 
ČR v roce 2009. 

Konstatování nedostatků v komunikaci se všemi členy ASBS ČR. Na dotazy soudů nebo 
studentů UTB je potřebné většinou odpovědět včas a proto je od vedoucích KP potřeba 
své krajské firmy kontrolovat v těchto ojedinělých případech tak, aby bylo dosaženo 
podložených výsledků. 

Představenstvo ASBS ČR si dne 27.2.2008 vyslechlo zprávu z presidia ze dne 26.2. o 
stavu činnosti ASBS ČR od posledního zasedání. Zprávu vzalo na vědomí a s postupem 
presidia vyslovilo souhlas včetně finančních položek. U výdaje za společné náklady USBS 
bude proplacena částka po uzavření dohody o narovnání mezi ASBS ČR a SC. 

Představenstvo odsouhlasilo: 

•na návrh presidenta jmenný seznam členů jimž u příležitosti konaného sněmu 
bude udělen zlatý odznak za aktivní a dlouholetou činnost pro ASBS ČR 
  

•na návrh vicepresidenta p. Kříže odsouhlasilo představenstvo doplnění člena 
jemuž bude na sněmu udělen zlatý odznak za aktivní a dlouholetou činnost pro 



ASBS 
  

•návrh zapojení členů ASBS ČR do holdingového sdružení při firmě IBA, které je 
výhodné pro současné uživatele mobilní sítě O2 
  

•tyto aktivity ASBS ČR: 

             a) výhodné – podpůrné pro členy ASBS ČR: 

•rámcová smlouva T- mobil 

•zapojení do holdingu IBA – O2 

•zvýhodněné nákupy AVARIS 

•napojení do sítě hlídání stavebních strojů B- ADOS 

•napojení do sítě hlídání motorových vozidel a jejich dojezdů Car- Net 

•možnost výhodné účasti na pojištění cestou makléřské firmy Čásenský Hlavatý 

            b) propagující činnost ASBS ČR a jejich členů: 

•inzerce na internetových stránkách SEZNAM 

•zachování napojení na COESS 

•vedení vlastních internetových stránek a jejich vazba na další internetovou 
propagaci 

•spolupráce s UTB, zejména společné výstavnictví 

•propagace v masových sdělovacích prostředcích 

Představenstvo vzalo na vědomí: 

•  

•povinnost členů potvrdit písemně účast na SNĚMU – důvodem je především počet 
vstupenek VIP do areálu BVV a počet účastníků rautu 
  

•rozdání objednaných knih Komerční bezpečnost pro KP Zlín, Praha, B-ados, Hr. 
Králové , Pardubice, Ústí nad Labem, Budějovice. ( Olomouc , Plzeň - ne) 
  

•práci na přípravě jednotných zařazení pracovníků komerční bezpečnosti v katalogu 
povolání (Kameník , Zapletal – sektorová rada) 
  

•aktivity společenství AGA při tzv. novém zastřešování „komerční bezpečnosti“, kdy 
jednání proběhlo v den zasedání našeho představenstva . Za ASBS ČR byl 
zastupováním pověřen R. Zapletal. 
  

•Předání certifikátů 2008 předsedům KP , kteří provedou předání certifikátů svým 
členům . 

  

 
Zapsal : Petr Kříž 

 


